

◆特 710 感恩郵票小全張-向防疫人員致敬 Thanksgiving Souvenir Sheet: Homage to All Health Workers

嚴重特殊傳染性肺炎(COVID-19)肆虐全球期間,幸賴防疫人員無私付出,守護臺灣。為向防疫英雄傳遞感謝,本公司特以感恩為主題發行小全張1張,內含郵票6枚,面值為新臺幣8元、13元及15元郵票各2枚。本組小全張採豐富色彩的插畫筆觸呈現溫暖正向之力量,版銘以兔子為設計,兔別稱「卯兔」,代表黎明及充滿無限生機之意;郵票圖案以六位可愛的小朋友獻上各式美麗花朵,表達對防疫人員誠摯的感謝,並象徵展望未來美好生活!配合郵票發行,推出精美郵摺1款,內含小全張1張,整體設計簡潔大方,值得珍藏。

At a time when the whole world has been facing the ravages of Covid-19, we are fortunate to have persons who work selflessly to protect Taiwan. In thanksgiving for these heroes fighting against this epidemic, Chunghwa Post has offered a special souvenir sheet containing six stamps on the theme of thanksgiving. The stamps are grouped in three pairs valued at NT\$8 each for the first pair, NT\$13 for the second and NT\$15 for the third. The souvenir sheet is drawn with colorful strokes exuding a warm and positive force. The key picture is of a furry bunny. Rabbits are also called Spring Bunnies because they stand for the limitless potential of new life. Each of the six stamps has a charming child presenting pretty flowers as a token of gratitude to the persons fighting the epidemic and a symbol of a bright future ahead. A folio is released along with stamps, containing the souvenir sheet. The folio combines the beauty and simplicity of design. It's certainly worth collecting.



附带發行:

1. 首日封(230 毫米×158 毫米): 每個新臺幣 3 元

2. 貼票卡: 每張新臺幣 8 元

3. 護票卡: 每張新臺幣 8 元

4. 活頁集郵卡(含護卡套): 每張新臺幣 20 元

5. 明信片:每套新臺幣 40 元

以上均自民國110年8月9日開始發售。

6. 預銷首日戳小全張封:每個新臺幣 75 元

7. 郵摺: 每本新臺幣 220 元

以上均自民國 110 年 8 月 11 日開始發售。

顧客如有需要,請向全國各地郵局、郵政博物館洽購,或上網至「中華郵政集郵電子商城」(https://stamp.post.gov.tw) 訂購。

By-issues:

(1) First Day Cover (230 mm × 158 mm): NT\$3 apiece

(2) Folder (with or without mount): NT\$8 apiece

(3) Loose-leaf album page: NT\$20 apiece

(4) Postal cards: NT\$40 a set

(5) Pre-cancelled FDC affixed with one souvenir sheet: NT\$75 apiece

(6) Stamp folio: NT\$220 a copy

To purchase the relative philatelic products, please go directly to the post office branches, Postal Museum or order on line at https://stamp.post.gov.tw.